
Referat fra årsmøte 29. april 2021
Tid og sted: 29. april 2021 kl 16 på Zoom (lenke sendt i innkalling)

1. Godkjenne de stemmeberettigede
19 personer tilstede, alle stemmeberettigede.

2. Godkjenning av innkalling
Enstemmig godkjent

3. Valg av ordstyrer, referent og to personer til å underskrive protokoll
Torbjørn Severinsen ble valgt som ordstyrer. Astrid Jenssen ble valgt som referent. Hans Henrik Olsen og Kjell Andresen ble valgt til
å underskrive protokollen.

4. Årsberetning 2020 for styret og gruppene 
Torbjørn Severinsen og gruppelederne presenterte årsberetning for styret og gruppene.

Årsberetningen ble enstemmig godkjent.

5. Regnskap 2020
Torbjørn Severinsen presenterte regnskapet. God økonomi, har brukt mindre enn planlagt pga pandemien og redusert
aktivitet. Oppfordrer alle til mer aktivitet.

Regnskap for driftsåret 2019  er også revidert og godkjent av revisor, dvs at vi er ajour med alle regnskapene.

Regnskapet ble enstemmig godkjent

6. Innkomne forslag og saker
Ingen innkomne forslag.

7. Fastsette medlemskontingent
Styret foreslår ingen endringer til kontingent. Enstemmig godkjent.

8. Budsjett 2021
Har god økonomi. Alle gruppene får det de har søkt om. Fotball herrer får justert for støtte til medlem som allerede er utbetalt.

9. Valg
Heidi Løken presenterte valgkomiteens innstilling.

Følgende skal velges:

Styret



Leder/Styremedlem: Catharina Paulsen (Tar gjenvalg, 2 år, første året av perioden som leder) - friluft

Nestleder og kasserer: Torbjørn Severinsen (Tar gjenvalg, 2 år) - sykkel

Sekretær: Astrid Elisabeth Jenssen (1 år igjen) - friluft, yoga

Styremedlem: Ingvild Ruud (velges for 1 år, for Brede som gikk ut) - friluft

Styremedlem: Kjell Andresen (Valgt for 1 år) - sykkel

Styremedlem: Hans Henrik Olsen (1 år igjen) - bordtennis

Styremedlem: Martin Wynn (1 år igjen) - sykkel

Varamedlem::Christian-Magnus Mohn

Varamedlem: Thomas Breiby - innebandy

Revisorer

Tove Alm

Jan Ingar Johnsen       

Valgkomite

Leder Heidi Løken

Medlem Øystein Ekevik

Medlem Audun Lea Hansen

 

 

Alle ble enstemmig valgt!

Styret takket Anne-Mette for arbeidet hun har gjort i styret og er glad for at hun fortsetter i friluftsgruppa med organisering og
deltakelse på turer.

 

Sign:

 

 

Hans Henrik Olsen

 

 

Kjell Andresen                                                                                                                                                         
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